

SEE THE ENGLISH AFTER THE FRENCH TEXT



CLIMAT SONORE - LE 17 JUIN 2022

ALERTES À LA FOUDRE ET ORAGES - IMPACTS MAJEURS SUR LES OPÉRATIONS AÉROPORTUAIRES

Les alertes à la foudre et les orages d'hier ont entraîné des délais majeurs aux opérations aéroportuaires. Une soixantaine de vols ont été retardés en raison des conditions météorologiques et plusieurs exemptions ont été accordées pour des départs tardifs.

La foudre et les orages sont particulièrement dangereuses dans l'espace ouvert des aires d'opérations au sol de l'aéroport. Pour des raisons de sécurité, lorsqu'il y a alerte à la foudre, les employés ne peuvent pas se déplacer à l'extérieur sur le tarmac, donc toutes les opérations au sol sont affectées.

Si vous avez des questions, n'hésitez pas à nous contacter à info@admtl.com.

Pour recevoir l'infolettre, veuillez écrire à info@admtl.com.

ENGLISH VERSION



SOUNDSCAPE - JUNE 17, 2022

LIGHTNING AND THUNDERSTORMS - MAJOR IMPACTS ON AIRPORT OPERATIONS

Yesterday's lightning alerts and thunderstorms have caused major delays to airport operations. Approximately 60 flights were delayed because of weather conditions and several exemptions were granted for late departures.

Lightning and thunderstorms are particularly dangerous in the open space of ground operations at the airport. For safety reasons, when there is a lightning alert, employees cannot move around outside on the tarmac which affects all ground operations.

If you have any questions, don't hesitate to contact us at info@admtl.com.

If you would like to subscribe to this newsletter, please write to: info@admtl.com.

